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Kerstin Hägg (S)
Anne Lindberg (MP)
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Suzanne Julin (SPF Mälaröarna)

Övriga närvarande Ove Wallin (C) §§28-29
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Sekreterare Marko Persson
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§ 28

Mötets öppnande/Välkommen//Närvaro

Ordförande hälsar alla välkomna.
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§ 29

Inbjudna gäster

De inbjudna gästerna är denna gång Hien Duong verksamhetschef, äldreomsorg och Ove 
Wallin kommunalråd.
Ove Wallin börjar med att prata om äldreboenden som nu håller på att byggas. Ekgården 
flyttas till Träkvista som kommer att skötas i kommunal drift.
Även framtida byggen är i planeringsfas. Det finns olika ideer och förslag för nästkommande 
byggen. Det pågår en process där man planerar för nya trygghetsboenden. I socialnämnden 
finns även en diskussion och förberedande beslut om LSS-boenden för funktionshindrade 
bl.a dementa.  
Det ställ frågor om problem på Kullen som drivs av Vardaga.
Både förvaltningen och politiker från Socialnämnden har haft dialog med Vardaga om hur 
problemen ska lösas.
Det nämns att det finns ett problem med personalförsörjningen. I flera fall har man behållit 
personal, men vid verksamhetsförändringar har det förekommit att personal rört på sig. 
Dialog pågår om frågor kring bl.a centralt kök och arbetssituationen för personalen. 
Förbättringar förväntas efter att tillsyn skett. När det gäller maten är något som det arbetats 
på. Det finns ej förutsättningar att bygga ett centralt kök som på Ekgården och 
Söderströmsgården. Nya Träkvista kommer dock att ha det, dock bara för de som bor där. 
Trygghetslarmen har fått nya rutiner så att larmet går till fler avdelningar som kan rycka in 
vid behov. 
Det finns önskemål att Vardaga informerar bättre, bl.a i media så Ekerös invånare får mer 
information.
 
Sivert Åkerljung (KD) Ordförande Barn och utbildningsnämnden
Informerade om volontärverksamhet iskolan som ska starta i januari 2025. Detta är
En möjlighet för Seniorer att engagera sig och barn och unga i skolan. Verksamheten är tänkt 
att ske på de 12 skolor som finns i kommunen. Det finns olika möjligheter att delta beroende 
på hur mycket man vill engagera sig. Det kan röra sig om att sitta med vid lunch eller på 
raster. Det bygger mycket på vad man själv önskar. Detta är ett ideellt uppdrag men man 
bjuds på lunch. Man erbjuds att gå igenom en 2 dagars utbildning om hur skolan fungerar 
idag.  Det krävs registerutdrag ur belastningsregistret.
Mer information kommer efter att nämnden tagit beslut om initiativet.
En fråga som lyftes var hur samverkan mellan pensionärsorganisationerna och Seniorliv kan 
utvecklas. Här behöver man få till ett ännu bättre samarbete så att aktiviteter inte krockar.
Hien Duong ville diskutera detta internt och återkomma.
Möjlighet att äta lunch (på egen bekostnad). Kan vara en viktig möjlighet för att skapa en 
träffpunkt för pensionärer för att bryta ensamhet.
Ekgårdens kök och möjligheter är dock begränsade. Det gäller även nya Träkvista.
Ett fall där en dom om vård och omsorg tas upp på mötet.
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§ 30

Föregående mötes minnesanteckningar

minnesanteckningar-kpr-2024-10-02pdf
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§ 31

Ordförande informerar

Lars Westermark (C)
Det hålls årligen ett samverkansmöte mellan kommuner Region Stockholm med fokus på 
vårdfrågor som berör äldre. Ordförande Lars Westermark närvarade i år, 2024-11-05. 
Mötesanteckningarna har distribuerats per mejl till rådet.
Åsa Westerberg har tillfrågats om vad som har hänt med bl a bänkar?
Flera bänkar har kommit upp. Man tittar även över de platser som rådet angivit.

Utförligare: Mailsvar.docx
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§ 32

Information från pensionärsorganisationer

Lars Samuelsson tar upp lokalbristen för seniorer. Han påminner om att denna fråga 
återkommit under en lång period.
Man vill även att "ålderism" skall tas till vara när nämnder tar beslut.
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§ 33

Information från politiken

Monica Nyberg (M) tar upp frågan om bostäder och dess lokaler. Detta är en fråga som hon 
drivit och som hon säger har prioritet. 
Eva Qvarnström (KD) tar upp möjligheten med projektet att hjälpa till i skolan som något 
positivt. 
Ordförande Lars Westermark (C) föreslår att frågan om lokaler tas upp på första mötet nästa 
år. Förslag på personer som bjuds in till mötet anges.
Flera lokaler som exempelvis Stockbygården nämns. Dock, är avgifterna något som försvårar 
att föreningarna kan hyra dessa. Man behöver eventuellt tillfråga och se hur Seniorliv löst 
sina behov av lokaler.
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§ 34

Statistik – lediga platser äldreboende

203 permanenta platser  (73 platser på Söderströmsgården, 82 på Kullen och 48 på 
Ekgården)
9      korttidsplatser            (Ekgården)
2      växelvårdsrum            (Ekgården)
 
Vi har 2 lediga platser per dagens datum och vi har f.n. 10 som står i kö med beslut från oss 
och 2 via länsöverenskommelsen från andra kommuner.
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§ 35

För kännedom

Möte 2024-10-21 | MeetingPlus [sv]
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§ 36

Kommande möte

Nästa möte med KPR är torsdagen den 6 mars 2025.
Nästkommande är torsdagen den 15 maj, onsdagen den 1 oktober samt torsdagen den 27 
november 2025.
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